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PROTOKÓŁ NR 0012.4.8.2020 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu  13 października 2020r. 

 
 
Porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych 
budynków mieszkalnych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021. 

 

4. Informacja o realizacji wniosków ze spotkania w dniu 18.02.2020r. 
w Państwowej Straży Pożarnej.  

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 15 września 2020r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.3.  
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok. 
 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 1, wstrzymujących się –1. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych 
budynków mieszkalnych 

 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 
 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.4. 
Informacja o realizacji wniosków ze spotkania w dniu 18.02.2020r. w 
Państwowej Straży Pożarnej.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Na lutowym spotkaniu poruszono wiele tematów, niektóre z tych tematów 
Zarządcy zrealizowali, niektórych nie dało się zrealizować ze względu na 
pandemię.  

Joanna Krzak – Starszy specjalista Straż Miejska 
Ze względu na pandemię działania profilaktyczne takie, jak rok rocznie 
wykonywane były przez Straż Miejską, w zakresie pogadanek w szkołach, w 
zarządach osiedli itp. – nie odbyły się.  
 
Tadeusz Markiewicz  
Odbyło się spotkanie w podobnym temacie z zarządcami ogrodów działkowych. 
Spotkanie dotyczyło oznakowania, budynków, dojazdów, doprowadzenia gazu do 
ogrodów działkowych, wiele rzeczy udało się przeprowadzić i załatwić.  
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Urszula Sobik 
W wyniku deszczu jest coraz większa kałuża pomiędzy Pochwaciem a ulicą 
Gagarina przy Rybnickiej. Być może należałoby ustawić znak ostrzegawczy aby 
kierowcy poruszali się ostrożnie.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Jest to stałe miejsce, gdzie przy dużych opadach robi się zalewisko. Z mojej 
wiedzy wynika, iż na dzień dzisiejszy na razie nie ma większego problemu. Na to 
mają zdecydowany wpływ szkody górnicze.  
 
Szymon Klimczak 
Trwa postępowanie przetargowe na zakup średniego samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla jednostki OSP Bzie. Było 150 tys. zł ze strony miasta, 150 tys. zł 
z Funduszu Sprawiedliwości, około 460 tys. zł z Państwowej Straży Pożarnej oraz 
środki z Funduszu Ochrony Środowiska oraz wpłat firm ubezpieczeniowych na 
ochronę przeciwpożarową. Posiadanie nowego wozu bojowego przysłuży się 
mieszkańcom i większy poziom bezpieczeństwa ponadto zachęca ludzi do 
służenia w ochotniczych strażach pożarnych.  
 
Urszula Sobik 
Szczepień przeciwko grypie dla osób 60 plus, podjęło się tylko kilkanaście 
przychodni w naszym mieście. Problem mają pacjenci przychodni, które się nie 
zdecydowały na szczepienia, ich zdeklarowani pacjenci nie mają możliwości się 
zaszczepić. Czy byłaby możliwość aby szczepić się w zdeklarowanych 
przychodniach? 
 
Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej oraz 
Jolanta Kluba – Kierownik Wydział Polityki Społecznej i Mieszkaniowej udzieliły 
informacji na temat szczepień dla osób 60 plus na terenie naszego miasta. 
 
Jolanta Kluba 
Były dwa konkursy na to zadanie. Do pierwszego z nich nie przystąpił nikt, 
usłyszeliśmy uwagę, iż ze względu zagrożenie epidemiologiczne żadna                          
z przychodni nie wyobraża sobie, że przyjdzie tysiąc lub dwa, trzy tysiące 
mieszkańców do zaszczepienia. Na sugestię niepublicznych podmiotów 
ogłosiliśmy konkurs ponownie, napisaliśmy pismo, iż z uwagi na sytuację 
epidemiologiczną, zachęcamy i prosimy aby każdy złożył ofertę aby zacząć  
i ograniczyć szczepienia w stosunku do swoich pacjentów. Na naszą prośbę nie 
odpowiedziały wszystkie NZOZ-y-, zbagatelizowały naszą prośbę, nie 
przystępując do tego konkursu. My uznaliśmy, że skoro nie chcą dla swoich 
pacjentów tego zrobić, wejdą w porozumienie z innym podmiotem leczniczym, 
który będzie ich pacjentów szczepił. Okazuje się że nie, nie złożyli oferty, nie 
rozmawiają, wysyłają swoich pacjentów do nas aby im Urząd Miasta wskazał, 
gdzie mają się szczepić. My nie jesteśmy w stanie nikogo do takich działań 
zmusić.  Dochodzą do nas słuchy, że pan Prezes Fundacji Ochrony Zdrowia robi 
tak, iż jeśli ktoś ma zaświadczenie od lekarza, że jest zdrowy, to on się pochyla 
nad losem tego człowieka i szczepi. Proszę zwrócić uwagę, iż cena jaką nam 
zaproponowały niepubliczne podmioty, najniższa z cen, to jest 100zł, z uwagi na 
to mogliśmy zamówić tylko 2200 szczepionek; więc my i tak nie zaspokoimy 
wszystkich potrzeb w tym zakresie.  
Ponieważ podmioty, które nie przystąpiły do konkursu odsyłają swoich pacjentów 
do nas, tłumaczymy i staramy się znaleźć rozwiązanie dla tych osób, natomiast 
dla osób 75 plus  szczepienia będą darmowe. Z naszej strony zrobiliśmy 
wszystko tak, aby nikt nie został wyeliminowany.  
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Joanna Cisek 
Mamy nadzieję, że te szczepionki dla osób 75 plus będą.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Dziękujemy za wyjaśnienie sytuacji.  
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 15 września 2020r. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 15 września 2020r. przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 

 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 
 
 


